



Ministry of Science and Higher Education of the Russian Federation
Federal State Autonomous Institution of Higher Education

KAZAN (VOLGA REGION) FEDERAL UNIVERSITY

Preparatory School for International Students

25, Kremlyovskaya st., Kazan, 420008

tel.: +7(843)2922623

e-mail: preparatorykfu@mail.ru

Ref # 2023-C3/122759

Date 28.08.2023

To ██████████ HANIA

Subject: Preliminary Enrollment letter

Kazan Federal University (KFU) hereby confirms that your application for the Pre-university training course has been considered and your academic documents have successfully passed the expert review. You will be enrolled in the Pre-university training program (2 semesters) in the 2023/2024 academic year upon the condition of submission of all necessary documents in accordance with the state regulations on the enrollment and education of foreign citizens in higher education institutions of the Russian Federation, signing the contract of the paid supplementary education services and payment of the full cost of tuition fee for 1 academic year.

Period of study: from September 04, 2023 to August 31, 2024.

Language: Russian.

Your expenses:

- o Tuition fee for the Pre-university training program - 195000 RUB;
- o Accommodation fee - starting with 1200 RUB per month (fees for using additional electrical appliances are not included);
- o Medical insurance - starting with 4500 RUB per year;
- o Medical examination - starting with 6000 RUB per year;
- o Migration and visa expenses - starting with 1 600 RUB per year.

*Tuition and study fees do not cover personal costs like food, health and other forms of insurance as well as expenses on registration procedures.

The University might request additional documents at any time during the admissions process.

Deputy Dean for Academic Affairs

+ 7 843 233 70 27
admission@kpfu.ru



A.R. Mukhametov



Министерство науки и высшего образования Российской Федерации
Федеральное государственное автономное образовательное
учреждение высшего образования

«КАЗАНСКИЙ (ПРИВОЛЖСКИЙ) ФЕДЕРАЛЬНЫЙ УНИВЕРСИТЕТ»
ОГРН 1021602841391
Подготовительный факультет для иностранных учащихся
Кремлевская, д.25, Казань 420008
тел.: +7(843)2922623
e-mail: preparatorykfu@mail.ru

Ref # 2023-C3/122759

Date 28.08.2023

О приеме на обучение

Уважаемый **Асетин** Хания !

Мы рады сообщить Вам, что Казанский федеральный университет (далее - КФУ) согласен принять Вас на обучение в КФУ по Дополнительной общеобразовательной программе для слушателей предбакалаврской подготовки на базе подготовительного факультета для иностранных учащихся в 2023/2024 учебном году при условии предоставления всех документов, предусмотренных порядком приема и обучения иностранных граждан в вузы Российской Федерации, подписанного договора об оказании платных образовательных услуг, и в случае оплаты полной стоимости обучения в соответствии с договором.

Сроки освоения программы: с 04.09.2023г. по 31.08.2024г.

Язык реализации программы: русский язык.

Ваши расходы:

- о Обучение по направлению подготовки - 195000 рублей за весь курс (стоимость указана за 2023/2024 учебный год);
- о Проживание в общежитии - от 1200 руб. в месяц (не включая расходы на пользование дополнительными электроприборами);
- о Медицинское страхование - от 4 500 руб. в год;
- о Медицинское освидетельствование - от 6000 руб. в год;
- о Расходы по визовому оформлению - от 1 600 руб. в год.

Указанные суммы не включают расходы на регистрацию, иные виды страхования и прочие личные нужды.

КФУ оставляет за собой право запросить дополнительные документы в течение процесса поступления.

Зам.декана по образовательной деятельности

+ 7 843 233 70 27
admission@kpfu.ru



А.Р. Мухаметов